



Newly set up of MPF drop-in box at Wanchai and Maritime Square Branches

21 March 2022

Hang Seng MPF always strives to provide our customers with quality services. To enhance customer experience, MPF drop-in box will be set up at **Wan Chai branch** and **Maritime Square branch** respectively for collection of MPF documents submitted by customers, such as paper remittance statement and cheque payment (if any). For the relevant branches address and effective date of the newly set up of MPF drop-in boxes, please refer to the following table:

Branch	Address	Effective date of the newly setup of MPF drop-in box
Wanchai Branch	1/F, Allied Kajima Building, 138 Gloucester Road, Wai Chai	21 March 2022 (Monday)
Maritime Square Branch	Shop Unit G11-G14, Maritime Square, Tsing Yi	28 March 2022 (Monday)

For designated branch outlets with MPF drop-in boxes, please click here for the full list.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

灣仔分行及青衣城分行將增設強積

2022年3月21日

恒生強積金一直致力為客戶提供優質的強積金服務。為提升客戶體驗,我們將分別於**灣仔分行**及青 **衣城分行**增設強積金寄存辦理箱以便客戶遞交的強積金文件,包括書面付款結算書及付款支票(如 有)等。有關增設強積金寄存辦理箱之分行地址及生效日期,請參閱下表:

分行	地址	增設強積金寄存辦理箱的生效日期
灣仔分行	灣仔告士打道138號聯合鹿島大廈1樓	2022年3月21日(星期一)
青衣城分行	青衣青衣城 G11-G14 號舖	2022年3月28日(星期一)

有關設有強積金寄存辦理箱之指定分行,請按此查閱完整名單。

如有任何查詢,請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線(852) 2213 2213。